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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

Θέμα: «Συνεχιζόμενη αδικαιολόγητη καθυστέρηση στην 

εκκαθάριση των αποζημιώσεων Νομικής Βοήθειας με  ανυπολόγιστες 

συνέπειες στην εκπροσώπηση πολιτών χαμηλών εισοδημάτων» 

Πρόσφατα, δεκάδες δικηγόροι της Πάτρας ένωσαν τις φωνές 

διαμαρτυρίας τους με συναδέλφους τους από όλη τη χώρα και αποφάσισαν τη 

συμμετοχή τους στην αποχή που έχει κηρύξει η Ολομέλεια των Δικηγορικών 

Συλλόγων από τις υποθέσεις νομικής βοήθειας.  Αιτία αυτής της συμμετοχής 

είναι η εξής αδιανόητη κατάσταση: Οι Δικηγόροι που συμμετέχουν στη Νομική 

Βοήθεια πληρώνονται περίπου  3,5 χρόνια μετά την εκδίκασή των 

σχετικών υποθέσεων (!), διότι η εκκαθάριση των αμοιβών τους 

καθυστερεί αδικαιολόγητα πολύ.  Η βάση του προβλήματος είναι η ίδια 

διαχρονικά: Έλλειψη επαρκούς προσωπικού στο ΤΑΧΔΙΚ, που 

εκκαθαρίζει τις αμοιβές των δικηγόρων. Το ΤΑΧΔΙΚ είναι η αρμόδια 

υπηρεσία, που είναι επιφορτισμένη με την εκκαθάριση των αμοιβών των 

δικηγόρων, που συμμετέχουν στη «νομική βοήθεια», που σύμφωνα με 

υπολογισμούς, ξεπερνούν –μόνο στην Πάτρα- τις χίλιες υποθέσεις.  

Η μη έγκαιρη καταβολή των αποζημιώσεων στους Δικηγόρους- με 

καθυστέρηση τόσων ετών- έχει ως προφανή συνέπεια ότι χιλιάδες συμπολίτες 

μας χαμηλών εισοδημάτων βρίσκονται εκτεθειμένοι και στερούνται της 

δυνατότητος νομικής υποστήριξης. Οι νομοθετικές πρωτοβουλίες της 

Κυβέρνησης για το θέμα έχει αποδειχθεί ότι αποτελούν κενό γράμμα καθώς, 

ουδόλως έχει επιτευχθεί ουσιαστική και πραγματική επίσπευση της 

εκκαθάρισης και πληρωμής των οφειλόμενων αποζημιώσεων. 
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Η προκλητική αδράνεια και αδιαφορία του Υπουργείου για την 

αποτελεσματική αντιμετώπιση του θέματος πλήττει την αξιοπιστία του ίδιου του 

θεσμού, δοκιμάζει την οικονομική αντοχή χιλιάδων δικηγόρων, προσβάλλει την 

προσωπικότητά τους και θίγει την αξιοπρέπειά τους ως επαγγελματιών αλλά 

και καταλείπει απροστάτευτους νομικά τους αδυνάμους.  

Με δεδομένη την βαρύνουσα σημασία του θεσμού της Νομικής Βοήθειας 

στις κρίσιμες οικονομικά εποχές, τις οποίες διανύουμε,  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

1) Με ποιες επείγουσες ρυθμίσεις θα επιλύσει την παραπάνω 

αδικαιολόγητη κατάσταση; Πώς σκοπεύει να αποκαταστήσει τη 

συγκεκριμένη δυσλειτουργία του θεσμού που ταλανίζει χιλιάδες 

Δικηγόρους της χώρας αλλά και της Πάτρας ειδικότερα; Ποιες είναι οι έως 

σήμερα πρωτοβουλίες του Υπουργείου;  

2) Σκοπεύει να προσλάβει επιπλέον μόνιμο προσωπικό στην υπηρεσία 

του ΤΑΧΔΙΚ; Ποιες είναι οι μέχρι τώρα ενέργειες, ποιο το σχετικό 

χρονοδιάγραμμα και ποιος ο σχεδιασμός του Υπουργείου;  

 

Ο Ερωτώντες  Βουλευτές 

 

Μάρκου Κώστας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Αγαθοπούλου Ειρήνη Ελένη 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκιόλας Γιάννης 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Κόκκαλης Βασίλης 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 



Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπαλάφας Γιάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Θάνος 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πούλου Παναγιού 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκούφα Μπέττυ 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Τσίπρας Γεώργιος 

Φωτίου Θεανώ 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 




